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Schriftelijke vragen VVD Nieuwkoop 
 
Onderwerp: gebiedsontwikkeling zonne-energie De Olm          
Ingediend op:  22 februari 2025  
Door: P. Platen  
 
Geacht College,  
Naar aanleiding van de raadsbrief gebiedsontwikkeling zonne-energie  Olm heeft de VVD Nieuwkoop 
de volgende vragen: 
 
In uw brief schrijft u over het haalbaarheidsonderzoek naar de mogelijkheden voor een 
energiegebiedssysteem (energyhub) bij bedrijventerrein De Olm. “Er lijken mogelijkheden om qua 
opwek, verdeling en opslag efficiënter met elektriciteit om te gaan. Dit wordt nu nader uitgewerkt. 
Daarbij is ook aandacht voor een koppeling met drijvende zonnepanelen op de watercompensatie-
plas en een veldopstelling aan zonnepanelen op de (noord)oostelijk gelegen delen van het 
zoekgebied zonne-energie. Dit in combinatie met energieopslag.” 
De provincie Zuid-Holland (Gedeputeerde Potjer) schrijft in reactie op uw brief van 9 juli 2024: “Het 
beleid zoals vastgelegd in de Omgevingsverordening blijft leidend. Zonnevelden in belangrijk 
weidevogelgebied, zoals het gebied rondom bedrijventerrein De Olm, zijn in strijd met ons beleid en 
derhalve niet toegestaan. Ik adviseer u om alternatieve locaties, zoals de oriëntatiegebieden in uw 
beleidskader, te onderzoeken die buiten de beschermingscategorieën liggen.” 
 
1. Welke steekhoudende argumenten heeft u -gezien het duidelijke standpunt van de provincie- om 
desondanks toch mee te werken c.q. bij te dragen, dat nader onderzoek naar een energyhub bij De 
Olm plaatsvindt? Terwijl de provincie een duidelijk standpunt inneemt en ook expliciet in haar 
antwoordbrief aangeeft geen garantie te geven, dat door de herziening van de Omgevings-
verordening dat standpunt zal veranderen.  
 
2. Hoeveel geld is gemoeid met de nadere uitwerking en wie betaalt dit? 
 
In uw brief van 9 juli 2024 doet u het voorstel om voor zoekgebied 1 (bedrijventerrein De Olm) het 
weidevogelgebied in de beschermingscategorie 2 dat verloren zou gaan bij de ontwikkeling van een 
zonneveld kwalitatief te compenseren. De provincie geeft een heldere reactie op dit voorstel: 
“zonnevelden zijn niet toegestaan.” Het advies van de provincie is om alternatieve locaties, zoals de 
oriëntatiegebieden in uw beleidskader, te onderzoeken die buiten de beschermingscategorieën 
liggen. 
In uw raadsbrief geeft u aan juridische middelen in het zetten in het kader van de herziening van de 
Omgevingsverordening. Ook gaat u alternatieve locaties, genoemd in de oriëntatiegebieden van het 
beleidskader, onderzoeken die buiten de beschermingscategorieën liggen. 
 
3. Kunt u aangeven hoe groot u -gezien het intensieve contact dat Nieuwkoop ambtelijk en 
bestuurlijk heeft met de provincie- de kans van slagen acht van het inzetten van juridische middelen 
(internetconsultatie en zienswijze) tegen de provincie?  
4. Als u dat niet kunt aangeven of enige twijfel heeft, kunt u dan toelichten waarom nu al een 
uitwerking van een energiegebiedssysteem bij de Olm plaatsvindt met alle kosten dien? 
 



2 
 

5. Kunt u aangeven om welke alternatieve locaties, en dus specifieke locaties genoemd in het 
beleidskader zonne-energie gemeente Nieuwkoop, het in dit verband gaat?   
 
In uw brief van 9 juli 2024 aan de provincie schrijft u: “De beste mogelijkheden voor grootschalige 
duurzame energieopwekking liggen bij de bedrijventerreinen De Olm en Woerdense Verlaat.” 
 
6. Kunt u -gezien de reactie van de provincie en de vraagtekens bij zonnevelden bij De Olm- 
toelichten welke concrete acties u nu gaat doen om zonnevelden op de voormalige stortplaats in 
Woerdense Verlaat te realiseren? 
 
In uw raadsbrief meldt u dat de Provincie de mogelijkheden onderzoekt om binnen de regio Holland 
Rijnland het aandeel windenergie te vergroten om daarmee de regionale ambitie van 1,14 TWh 
opwek per jaar in 2030 te kunnen halen. 
In het op 6 juni 2024 vastgestelde beleidskader zonne-energie Nieuwkoop is expliciet vastgelegd, dat 
Nieuwkoop geen mogelijkheid ziet voor de ontwikkeling van windturbines.  
 
6. Wat is het standpunt van uw college ten aanzien van dit provinciaal onderzoek als het gaat om het 
plaatsen van windturbines in de gemeente Nieuwkoop?  
7. Is uw college bereid op korte termijn kenbaar maken aan de provincie, dat Nieuwkoop (a) niet zal 
meewerken aan zo’n onderzoek en (b) niet zal meewerken aan het plaatsen van windturbines op 
haar grondgebied? Zo niet, waarom niet?    
 


